

To: Jordan Securities Commission,

Amman Stock Exchange

Company's Name: DIMENSIONS: JORDAN AND

**EMIRATES COMMERCIAL INVESTMENTS** 

**CORPORATION** 

Date: 22-04-2025 12:02:39 PM

Subject: adverse opinion of the auditor

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: أبعاد الأردن والإمارات للاستثمار التجاري التاريخ: 22-04-2025 PM 12:02:39

Gentlemen of the Jordan Securities Commission Greetings and after With reference to the auditor's opinion of Jordan and Emirates Commercial Investment Company to issue a adverse opinion for the financial statements for the year

- 2024 based on the following: 1- The auditor was not provided with sufficient evidence proving the company's ownership of some real estate investments
- 2- The subsidiary company was audited by another auditor and the audit file of the other auditor was not obtained by the auditor.
- 3- The auditor did not supervise the company's inventory operations Accordingly,

he issued the adverse opinion of the financial statements. Accordingly, the company's board of directors is working to settle all matters related to the above and remove all reservations before the issuance of the company's next budget on 30/6/2025

السادة هيئة الاوراق المالية تحية و بعد

بالاشارة الى راي مدقق الحسابات الخاص بشركة ابعاد الاردن و الامارات للاستثمار التجاري باصدار راي سلبي للقوائم المالية لسنة 2024 بناءا على

- 1 لم يتم تزويد المدقق بادلة كافيه تثبت ملكية الشركة لبعض الاستثمار ات العقارية
- -2تم تدقيق الشركة التابعه من قبل مدقق آخر و لم يتم الحصول من قبل المدقق على ملف التدقيق الخاص بالمدقق الاخر.
  - -3 لم يقوم المدقق بالاشراف على عمليات الجرد الخاصة بالشركة

و علية قام باصدار الراي السلبي للقوائم المالية - و عليه فان مجلس ادارة الشركة يعمل على تسوية كل الامور المتعلقة بما سبق و ازالة كامل التحفظات قبل صدور الميزانيه القادمة الخاصه بالشركة بتاريخ 2025/6/30

Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors

محمود عساكر User Name:

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: محمود عساكر